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朝陽科技大學
094學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1507
	Course Number
	1507

	授課教師
	李啟範
	instructor
	LEE,CHI FAN

	中文課名
	進階英文
	Course Name
	Intermediate English

	開課單位
	校訂必修(二日)
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	日間部:本課程是日間部四技大二學生及二技學生的必修課程。此共同英文課程旨在進一步提升學生之溝通能力，並加強其閱讀能力及寫作概念。

進修部:本課程是進修部四技大二學生的一學期必修課程。此課程旨在進一步強化學生之英語溝通能力。同時，學生也能學到「如何有效的學習英文」，為日後之終身學習，奠基紮根。


	Objectives
	Day program: This course is required for all sophomores who are enrolled in the four-year day program and students who are enrolled in the two-year day program. It is a general English course that aims to further enhance students’ communication competence and to strengthen their reading skills as well as their understanding in terms of the writing process.

Evening program: This one-semester course is required for all sophomore students who are enrolled in the four-year evening program. The purpose of this course is to further enhance their communication competence.  The students will also learn “how to learn English effectively,” which will become a solid foundation for their life-long learning.



	教材
	1 Jack C. Richards,Interchange, 3rd Edition, pub. by Cambridge University Press 2005

2 Outside reading--The Sherlock Holmes Mysteries by Sir A, Conan Doyle
	Teaching Materials
	

	成績評量方式
	參考以下項目評量學及成績

1. 期中考成績

2. 期末考成績

3. 上課出席及參與狀況

4. 隨堂測驗成績

5. 其他學習情形
	Grading
	These items will be taken into consideration when grading: 

1. The Mid-term Exam.    

2. The Final Exam.    

3. Class participation and tasks done in class    

4. Some tests/quizes given in class



	教師網頁
	

	教學內容
	1.本課程包括英文閱讀，聽力，會話，及寫作，其中範圍涉及學生的日常生活如課業，社交活動，及科技發展等。

2.教材內容共分成十六個單元供學生於課內及課外學習。

3.在課外閱讀方面，將會從福爾摩斯偵探小說中選取幾篇短篇故事做為學生的指定閱讀。


	Syllabus
	1 The class activities include  reading,listening,speaking and writing English which is closely related to students' daily life like studying, social activities, advances in science and technology, etc.

2 There are 16 units in the textbook for students to study in class and off class.

3 In the outsiding reading, The Sherlock Holmes Mysteries, several short stories would be selected and assigned for students' studying on their own.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

